
Årsrapport fra Kommunikasjon og PR komiteen 2014-2015 
 
 
Komiteen har i Rotary året 2014-2015 berstått av følgende medlemmer:  
 
Erik Robertstad, leder 
Pia Gundersen 
Hans Falkenberg 
Christine Norum 
Jan Petter Bergan 
Ruth Gran 
Liv-Jorunn Helgestad 
Alf Steinar Kjærås 
Bob Dugal 
Mari Gjelsvik 
Gisle Bjørnstad 
 
 
Komiteen har i perioden hatt 3 møter. Oppgaver har i tillegg vært løpende diskutert og 
fordelt via e-post.  
 
Det er laget lister hvor ansvarsfordeling for referat fra klubbmøtene er fordelt på 
medlemmene i komiteen.  
 
Komiteens hovedmål har vært å spre kunnskap om egen rotaryklubb og Rotary 
International, øke kunnskapen om Rotary i klubben, og å søke å endre omdømmet til 
Rotary i lokalsamfunnet.  
Komiteen har hatt som delmål å oppnå omtale om våre arrangementer og om klubbens 
arbeid i lokale medier, lage referater fra klubbmøter, og å komme med innspill og bidrag 
til klubbens facebook og nettsider.  
 
 
Klubben har fått omtale i lokale medier i følgende saker:  
 
Støttepillaren til Henken Møyland, august 14.  
Åpent møte på Støperiet med biskop Per arne Dahl 
Cornelia Masterviks deltagelse på RYLA 
Støttepillaren til Petter Flåtten 
 
Intercity 
I forbindelse med Intercity møtet på Støperiet, ble det laget en plan for markedsføring av 
arrangementet. Vårt mål var å skape mest mulig oppmerksomhet slik at folk ville 
komme til det åpne møtet, samt også å bidra til positiv omdømmebygging. Pia laget 
annonse til Tønsbergs Blad, og det ble også laget pdf versjon som ble distribuert til de 
andre Rotary klubbene i distriktet, samt facebook versjon. Pressenotat ble laget og sendt 
til lokale medier. Vi oppnådde fullsatt sal på Støperiet, litt omtale i Tønsbergs Blad i 
forkant av møtet, samt en stor artikkel i Byavisa  i etterkant.  
 
 



Safari 
Komiteen har bidratt til klubbens deltagelse på Safari messen med stor innsats fra Pia og 
Jan Petter. De har deltatt på mange arbeidsmøter, laget annonse, og hjulpet til med å 
utarbeide messestanden. 
Komiteen har diskutert og laget innspill til klubben om utforming av ny nettside, samt 
drift av klubbens Facebook sider. 
Det ble laget pressemelding, samt avtale med journalist i TB om å dekke klubbens 
overrekkelse av PHF til Mary-Ann Oshaug, uten at det lyktes å få saken på trykk.  
 
Komiteen mener at klubbens arbeide med utvekslingsstudenter er en god mulighet for 
presseomtale. I august skal vi sende ut Inga Kristine, og vi skal motta Ethan. Den nye 
komiteen har fått oversendt innspill på hvordan denne saken kan vinkles i locale medier.  
 
 
 
3 august 15,  
 
 
 
Erik Robertstad 
 
 
 


